
Oda Raudkas Islandshästklubb 
 

Styrelsemöte 2007-08-19 
  
Närvarande: Carina, Ulla-Karin, Marianne, Christine och Eva 
 
§ 1. Mötes öppnande 
Styrelsemötet öppnas av ordförande Carina Morén. 
 
§ 2. Föregående protokoll 
 
§ 3. Val av justerare 
Till justerare valdes Carina Morén. 
 
§ 4. Ovalbanan 
Christine frågar Putte om han vill köpa gräsklipparen för reservdelarna. Carina frågar Arne 
om att klippa gräs. Vi ska kolla med Marita om inhägnaden på ovalbanan.  
 
§ 5. Aktiviteter 
Emma-kurs den 8 september. Oda-medlemmar har företräde vid kurser. Tillägg med 50 kr för 
dem som inte är medlem i SIF. Den 23 september kl. 10 är det gemensam träff vid ovalbanan.  
 
§ 6. Ekonomi 
Inget nytt. 
 
§ 7. Medlemsstatus 
Inget nytt. 
 
§ 8. Hemsidan 
Christine har börjat med en ny hemsida.  
 
§ 9. Långritter 
Den 16 september planerar för en långritt i Våmhus. Sista anmälan den 10 september till 
Marianne.  
 
§ 10. Övrigt 
Vi ska titta på klubbjackor vid nästa medlemsmöte. 
 
§ 11. Nästa möte 
Den 1 september, kl. 18 medlemsmöte hos Christine på Sollerön.  
Den 7 oktober, kl. 18 styrelsemöte hos Eva på Sollerön. 
 
Vid protokollet 
 
 
 
Marita Friberg  Carina Morén 
Sekreterare   Justerare 


